

# 靜宜大學教務處 公告

地址：臺中市沙鹿區臺灣大道7段200號  
承辦人：廖玉慈  
電子郵件：ytliaw@pu.edu.tw  
聯絡方式：04-26328001 轉 11112  
傳真：04-26321884

受文者：暑修下期修課學生

發文日期：中華民國112年7月24日

發文字號：靜教綜字第11200051號

速別：普通件

密等及解密條件或保密期限：普通

附件：無

主旨：公告本校111學年度暑修下期課程於07/31(一)起開始上課，請查照。

說明：

一、111學年度暑修下期各課程於07/31(一)至09/01(五)實體上課，請同學準時到課。

二、提供各類操作平台連結如下：

(一)玩課雲(Wow Class)操作手冊請登入 [e 校園服務網](#)→多元教與學→玩課雲(WOW Class)→進入系統後，點選『首頁右上方?幫助符號』查詢。

(二)網路學園(e-Learning)操作手冊請登入 [e 校園服務網](#)→多元教與學→網路學園(e-Learning)→進入系統後，點選『最新消息』查詢。

(三)本校通知信件一律轉至 o365 信箱，請至該信箱收信。(Ex：本校生→[s1011234@o365st.pu.edu.tw](mailto:s1011234@o365st.pu.edu.tw)、外校生→[a11xxxxx@o365st.pu.edu.tw](mailto:a11xxxxx@o365st.pu.edu.tw))。

三、暑期「期中考」於第三週舉行，「期末考」則於第五週最後兩節課舉行，各科考試時間依任課教師佈達考試日期及方式為主。

正本：暑修下期修課學生

副本：各學院(系、所、中心、室、學位學程)、職涯發展暨產業促進處、國際暨兩岸事務處、教務處、綜合業務組、教學資源中心、網路系統組

教務長



# Providence University Office of Academic Affairs Announcement

Add.: 200, Sec. 7, Taiwan Boulevard, Shalu, Taichung 433-01, Taiwan

Case Officer: Liao, Yu-Tzu

e-mail: ytliaw@pu.edu.tw

Phone: 886-4-26328001 ext. 11112

**To: All Students taking Summer Sessions Term 2 Courses**

Date: July 24, 2023

Ref. No.: Jing-Jiao-Jung No. 11200051

Priority: Regular

Classification: Regular

Attachment: nil

**Subject: Classes of 2022-23AY Summer Session Term 2 begin on Monday, July 31**

## **Descriptions:**

1. The 2022-23AY Summer Session Term 2 will be held in person from Monday, July 31 to Friday, September 1. All registered students should attend the classes in person on time.
2. The links to various operating platforms are as follows:
  - (1) For WOW Class operational manual, please log on the [e-Campus](#) Diversified Teaching & Learning WOW Class enter the system and click the “? mark” on the upper right hand corner of the homepage.
  - (2) For e-Learning operational manual, please log on to [e-Campus](#) → Diversified Teaching & Learning → e-Learning → enter the system and click the Latest News.
  - (3) [All PU notices will be forwarded to mailbox 0365. Please find your mails at mailbox 0365. \(Ex. On-campus login → s1011234@o365st.pu.edu.tw; off-campus login → a711xxxxx@o365st.pu.edu.tw\).](#)
3. The Midterm Exam for Summer Sessions is held in Week 3; Final Exam is held in the last two hours of Week 5. The exam schedule of each subject is mainly based on the dates and methods announced by the respective teachers.

Original: All Students taking Summer Sessions Term 2 Courses

Copies: All Colleges (Depts., Institutes, Centers, Offices, Degree Programs); Office of Career Development and Industry Facilitation; OIA; Office of Academic Affairs, Div. of R&C, TLRC, OITS

**Dean of Academic Affairs** 